
Notulen Huishoudelijke Vergadering A37 Rotterdam d.d. 2-3-2023 
 
1 Ernst PA1EJO opent om 20:00u de vergadering en vraagt om een ogenblik van stilte om de volgende 

afdelingsleden te herdenken, die in 2022 SK werden: Peter PD1AOY en Peter PH1RTD. 
Vervolgens wordt de agenda vastgesteld. 

 
2 Ingekomen / verzonden stukken en mededelingen: 

-Pleun PA0CYS heeft een brief gestuurd waarin hij zijn toenmalig ziektebeeld beschrijft waardoor hij 
niet in staat was om regelmatig op De Alexandrijn aanwezig te zijn en ook niet om als inbelpunt voor de 
Rotterdamse Ronde te fungeren. Pleun dankt Ruud PA1RJR en Marga PD9MAR die zijn taak daarin 
volledig hebben overgenomen. Ook bedankt hij het bestuur en de VRR-leden voor hun inzet. 

 -Okko PH2CV heeft nog een mededeling, welke behandeld zal worden tijdens de rondvraag. 
 
3 De notulen van de vorige Huishoudelijke Vergadering ( die op de A37-site staan) worden goedgekeurd. 

 
4 Frans PA0FMC leest het jaarverslag van 2022 voor waarover geen vragen zijn.  
 
5/6 -Erik PE1NOJ behandelt uitvoerig het financieel gebeuren in 2022 in samenhang met de begroting voor 

2023 en benadrukt dat alle uitgaven genomen zijn in belang van onze afdeling, waarbij Arjan PA1AO ( in 
functie van kascontrolecommissielid) opmerkt dat de afdelingsBBQ voor 50% door de VRR is 
gesubsidieerd; tevens bedankt Arjan het bestuur voor hun kosteloze inzet, want hij vond nergens de 
post “reiskosten” als uitgave. 
-Vervolgens leest Henk PA0HPV de verklaring van de kascontrolecommissie voor en complimenteert 
Erik met de duidelijke wijze van boekhouden, waar alles altijd goed is uitgesplitst. 
Aansluitend verzoekt Henk de Vergadering om het bestuur décharge te willen verlenen betreffende het 
financieel beleid van 2022. 
-Ernst bedankt de kascontrolecommissie voor hun werk en stelt voor Arjan PA1AO in 2024 plaats te 
laten nemen in de KCC; Wil PA0WBS biedt zich aan als tweede lid van deze commissie. 
-Arjan zou graag zien dat de financiële cijfers op de A37-site gepubliceerd worden; Wil PA0WBS ziet 
liever dat geïnteresseerde leden deze cijfers kunnen inzien na afspraak met de penningmeester. 

 Verder waren er geen vragen / opmerkingen over het financieel verslag. 
 
7 Verslagen van de verschillende commissies: 

-Zelfbouw: Bas PH0BAS merkt op dat er in 2022 thuis veel aan zelfbouw gedaan is door afdelingsleden 
en dat zijn eigen activiteiten tot een nulpunt zijn gedaald a.g.v. het vele opruimen. 

 Wim PA1GON zou in clubverband wel een convertor voor SAQ willen bouwen. 
-VRR: Wil PA0WBS toont direct de bekende repeaterpot bij de bar, waarmee een deel van de kosten 
voor de drie repeaters en de  7 bakens gefinancierd worden. Hij en John PE1GHG mochten afgelopen jaar 
slechts naar boven in het EMC als het zeer noodzakelijk was. Op het EMC hebben dakrenovaties 
plaatsgevonden en achteraf bleek dat de diverse antennes er niet af hoefden. Wil kwam ook met de 
aanbeveling om niet op eventuele piraterij op de repeaters in te gaan; ze houden vanzelf meestal op en 
piraten zijn bijna niet op te pakken. John meldt nog dat hij bezig is met een 23cm baken plus een nieuw 
baken voor 70MHz en eentje voor de 47GHz is in de maak. Verder is de VRR bezig met het leegruimen 
van de shack en met het deelnemen aan allerlei verkopingen. 
Cursus: In 2022 is er in het begin een zeer onregelmatig lopende ( corona!) cursus geweest, maar na 
september kwam er een goedlopende F-cursus met als cursusleiders Erik PE1NOJ, Okko PH2CV en Frans 
PA0FMC. 

 De cursisten kwamen voort uit de cursus die gestart was in september 2021. 
-SS Rotterdam: Wil PA0WBS en Peter PA3FQH vertellen dat in 2022 het station PI4HAL drie maanden 
buiten dienst is geweest om het meubilair te vernieuwen en tevens alle zenders eruit te halen en na te 
lopen. Na de Kerst kon alles weer neergezet worden. 
Peter meldt dat er nieuwe leden voor PI4HAL gezocht worden en dat hij samen met Okko PH2CV al veel 
gevraagd wordt om een lezing over PI4HAL te geven ( goede publiciteit!). 
De Morse Academy had dankzij corona een wat haperende start met zo’n twee en een halve klas ( 12+ 10 
en 7 herintreders) waarmee het momenteel goed loopt. 
Arjan PA1AO vraagt wat er van nieuwe PI4HAL-leden verwacht wordt -> meedoen, station bemannen en  
een demonstratieve functie voor bezoekers van het SS Rotterdam. Ook mensen zonder technische 
achtergrond zijn welkom, want PI4HAL zorgt voor een stukje PR voor het SS Rotterdam  aan het publiek. 

 Henk PA0HPV geeft al jaren uitleg hoe communicatie tussen schip en wal werd opgebouwd. 



Okko PH2CV laat nog even weten, dat als je een QSO met PI4HAL wil maken, je altijd vooraf een sked kan 
maken. 
-QSL-bureau: Wiebco PA3HEC heeft iedereen, die nog niet hun QSL-kaarten hebben opgehaald, een 
mailtje gestuurd en dat gaf veel goede reacties en nog meer alsnog opgehaalde kaarten. 
-Rotterdamse Ronde: Henk PA0HPV merkt op dat het inmiddels een traditie is geworden om de Ronde 
het gehele jaar te draaien met drie rondeleiders. Henk is ook heel blij met de vaste ploeg voor de 
telefonische inmelders; deze ploeg bestaat al jaren uit Marga PD9MAR, Ruud PA1RJR en last but not least 
Pleun PA0CYS. Deze drie zijn ook aanwezig voor allerlei vragen, die in de ronde gesteld kunnen worden. 
Op termijn zullen extra inbelpunten en een 4e rondeleider nodig zijn; als rondeleider heeft Henk altijd 
een voorbereiding op papier bij zich. Wat betreft de deelname in de Ronde: het is altijd weer een mooi 
aantal. 

 
8 --- 
 
9 Frans PA0FMC werd bij acclamatie herkozen als secretaris van A37 Rotterdam. 
 
10 -Okko PH2CV doet vanuit zijn funtie als voorzitter van de PR-cie een oproep voor nieuwe vrijwilligers / 

leden om evenementen te verzorgen, want daar is een enorme behoefte aan. 
 De DvdRA zal dit jaar niet doorgaan omdat er te weinig vrijwilligers zijn om deze dag te organiseren. 

Daarnaast zoekt Okko ook nog een lid om zitting te hebben in de PR-cie en daar zal ongeveer 4x per jaar 
voor vergaderd worden. Ook zoeken andere commissies leden. 

 Arjan PA1AO oppert dat de organisatie van evenementen uitbesteed kan worden aan een externe partij. 
 

-Ernst PA1EJO, die gemiddeld 1x per jaar wel een stukje schrijft voor Electron,  vraagt zich af hoe het 
gaat met de redactie van Electron: de communicatie loopt “nogal vreemd” en redactioneel is het ook niet 
100% 
 
-Arjan PA1AO zou wel willen weten hoe de samenstelling van de VERON-leden verdeeld is over de 
soorten registraties. 
 
-Okko wil iedereen attenderen op 1 en 2 april, wanneer het evenement Kornwerderzand plaats zal 
hebben. 
 
-John PD8F merkt op dat het stoorniveau op De Alexandrijn extreem hoog is. Wat is hier de oorzaak van; 
er zijn genoeg leden bij A37 met EMC-ervaring. 

 
11 Ernst PA1EJO sluit de vergadering om 22:05u en gaat over naar de traditionele verlotingen: 

De trekking van de twee koffiekaarten wordt gewonnen door Michael PD1DDY en de VVV-bon à € 25 
gaat naar Bas PA5BS. 

 
Met dank aan Petra van PE1GHG voor de eindredactie, 
 
Frans PA0FMC 
 
 
 
 
 
 
 


